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ZÁPIS RADY VF 6/2018

z jednání Rady Vinařského fondu konaného dne 13.6. 2018 od 10:00 hodin v Brně, v budově 

Krajského úřadu JMK, místnost č. 010A.

Účastníci jednání:

Rada Vinařského fondu:

Přítomni: JUDr. Luboš Bárta, Ing. Martin Fousek, PhD., JUDr. Jaroslav Javornický, Mgr. 
František Koudela, Ing. Jiří Maděřič, Ing. Petr Marek, JUDr. Tibor Nyitray, JUDr. 
Bohumil Šimek, Mgr. Art. Michal Tetur

Omluveni: M.A. David Filip, Ing. Libor Průdek

Vinařský fond:Ing. Jaroslav Machovec

Jednání Rady Vinařského fondu (dále jen „Rady“) zahájil předseda Rady, pan JUDr. Bohumil 
Šimek. Předsedající Radě konstatoval, že Rada je usnášeníschopná, neboť je přítomna 
nadpoloviční většina členů Rady. Provedením zápisu z jednání Rady byl pověřen 
zaměstnanec Vinařského fondu (dále jen „Fondu“) pan Mgr. Pavel Večeřa. Ověřovateli zápisu 
byli navrženi pánové Ing. Martin Fousek a Mgr. Art. Michal Tetur. O tomto návrhu Rada 
hlasovala. 

Usnesení Rady

Rada zvolila jako ověřovatele zápisu pana Ing. Martina Fouska a Mgr. Art. Michala Tetura.
Pro přijetí usnesení: 8
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Pořad jednání:

1. Úvod
2. Schválení zápisu z jednání Rady 25.4. 2018
3. Prezentace agentury McCann-Erickson
4. Přehled odvodů 2017 a 1. čtvrtletí 2018
5. Informace z jednání Dozorčí rady
6. Informace k výběru administrátora veřejné zakázky na komunikační kampaň Vína 

z Moravy vína z Čech 2019-21
7. Informace o podáních spol. Navrátilova s.r.o. / Ing.
8. Přehled nevyúčtovaných podpor
9. Návrh výzvy k účasti na veletrhu Prowein 2019
10. Různé
11. Závěr
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K bodu 1 – Úvod

Předseda Rady vznesl dotaz, zda členové Rady souhlasí s navrženým programem 

jednání. O slovo se přihlásil pan JUDr. Luboš Bárta a navrhl v rámci bodu Různé informovat o 

aktivitách v Jižní Koreji. Pořad jednání byl odsouhlasen. 

Členové Rady na základě skutečností a údajů uvedených v materiálech pro jednání Rady, 

které jim podle čl. V. odst. 1 Jednacího řádu byly poskytnuty, následně prohlásili, že k věcem 

projednávaným dle odsouhlaseného pořadu jednání je neváže žádný osobní ani jiný zájem, a 

v souvislosti s projednáním jednotlivých bodů pořadu jednání jim nemůže vzniknout žádná 

osobní výhoda či újma ve smyslu zákona o střetu zájmů. 

Jednotliví členové Rady následně s odkazem na § 32 odst. 2 zákona o vinohradnictví a 

vinařství v zájmu zachování transparentnosti projednávání jednotlivých bodů pořadu jednání 

uvedli následující údaje ke své funkci a okolnostem svého jmenování.

Člen Rady funkce jmenování

JUDr. Bohumil 

Šimek
předseda jmenován ministrem z řad zastupitelstva Jihomoravského kraje

JUDr. Luboš Bárta člen
jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 

sdružení (Vinařská Asociace ČR)

Ing. Martin Fousek, 

PhD.
člen

jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 

sdružení (Svaz vinařů ČR, Čtvrtečníci – sdružení vinařů Čejkovice 

z.s., Sdružení vinařů Mikulovské podoblasti, z.s., VOC Znojmo, z.s., 

V.O.C. Mikulov, z.s., Vinařská unie ČR, z.s., VOC Modré hory, VOC 

Kraví Hora, z.s., Evropský řád rytířů vína - spolek

JUDr. Jaroslav 

Javornický
člen

jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 

sdružení (Svaz vinařů ČR, Sdružení vinařů Mikulovské podoblasti, 

z.s., VOC Znojmo, z.s., Aliance vinařů V8, z.s., V.O.C. Mikulov, z.s., 

VOC Mělník z.s., Cech českých vinařů, Vinařská unie ČR, z.s., 

Mikulečtí vinaři, z.s., Sdružení slováckých vinařů, z.s., MORAVÍN, 

svaz moravských vinařů, z.s.)

Mgr. František 

Koudela
člen

jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 

sdružení (Svaz vinařů ČR)

Ing. Jiří Maděřič člen
jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 

sdružení (Vinařská Asociace ČR)

Ing. Petr Marek člen
jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 

sdružení (Vinařská Asociace ČR)

JUDr. Tibor Nyitray člen

jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 

sdružení (Svaz vinařů ČR, Sdružení vinařů Mikulovské podoblasti, 

z.s., VOC Znojmo, z.s., Aliance vinařů V8, z.s., V.O.C. Mikulov, z.s., 

VOC Mělník z.s., Cech českých vinařů, Vinařská unie ČR, z.s., 

Mikulečtí vinaři, z.s., Sdružení slováckých vinařů, z.s., MORAVÍN, 

svaz moravských vinařů, z.s.)

Mgr.Art. Michal 

Tetur

člen jmenován ministrem na návrh vinohradnických a vinařských 

sdružení (Sdružení vinařů mikulovské vinařské podoblasti, Cech 

blatnických vinařů, Sdružení slováckých vinařů, z.s., spolek EKOVÍN, 

Aliance vinařů V8, o.s., spolek Velkobílovičtí vinaři, Svaz vinařů ČR)
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Členové Rady následně konstatovali, že v případě rizika vzniku střetu zájmů, 

identifikovaného následně na základě podrobné rozpravy v rámci jednotlivých bodů pořadu 

jednání, oznámí svůj případný poměr k projednávané věci a přijmou opatření nezbytná 

k zamezení byť i jen potenciálního střetu zájmů. 

Předsedající Radě navrhl zahájit jednání bodem 3 programu. Rada s tím vyslovila 

souhlas.

K bodu 3 – Prezentace agentury McCann-Erickson

Předsedající Radě pozval na jednání zástupce agentury McCann-Erickson, pana 

. Pan shrnul plánované aktivity v retailu a dále představil 

návrhy vizuálu Svatomartinské 2018. 

Na jednání se dostavil pan JUDr. Jaroslav Javornický. 

Rada diskutovala jednotlivé návrhy vizuálu kampaně Svatomartinské 2018 a shodla se na 

výběru návrhu č. 3, který tematicky koresponduje s filozofií podzimní kampaně, zaměřené na 

párování jídla a vína. 

Ředitel Fondu dále informoval o návrzích PR komunikace navazující na podzimní kampaň. 

Rada se těmito návrhem zabývala podrobně v diskusi.

Usnesení 3.1.

Rada vybrala návrh vizuálu č. 3 pro kampaň Svatomartinské 2018 s tím, že agentura jej 
dopracuje na základě připomínek Rady z diskuse.
Pro přijetí usnesení: 9
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

K bodu 2 – Schválení zápisu z jednání Rady 25.4. 2018

Místopředseda Rady dále vznesl dotaz, zda má někdo připomínky k zápisu 

z posledního jednání. Zápis byl schválen bez připomínek.

Usnesení 2.1.

Rada schvaluje zápis ze zasedání Rady, konaného dne 25.4. 2018. 
Pro přijetí usnesení: 9
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato
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K bodu 4 - Přehled odvodů 2017 a 1. čtvrtletí 2018

Předseda Rady požádal ředitele Fondu o přednesení zprávy k tomuto bodu. Ředitel 
Fondu informoval o aktuálním stavu odvodů za víno a vinice. Rada tyto informace vzala na 
vědomí.

K bodu 5 - Informace z jednání Dozorčí rady

Předseda Rady požádal ředitele Fondu o přednesení zprávy k tomuto bodu. Ředitel 
Fondu informoval o jednání Dozorčí rady dne 4.6. 2018. V návaznosti na schválení výroční 
zprávy Fondu za rok 2017 konstatoval, že tato bude zařazena do projednání zemědělského 
výboru Poslanecké sněmovny.

K bodu 6 - Informace k výběru administrátora veřejné zakázky na komunikační kampaň 
Vína z Moravy vína z Čech 2019-21

Předseda Rady požádal ředitele Fondu o informace k tomuto bodu. Ředitel Fondu 
informoval o výběru administrátora veřejné zakázky. Rada se shodla na uskutečnění 
mimořádného zasedání Rady k dalšímu postupu pro zadání uvedené veřejné zakázky. 

Usnesení 6.1.

Rada bere na vědomí informace o výběru administrátora veřejné zakázky na komunikační 
kampaň 2019 - 2021. 
Pro přijetí usnesení: 9
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Usnesení 6.2.

Rada rozhodla o stanovení termínu mimořádného jednání Rady k veřejné zakázce na 
komunikační kampaň 2019 - 2021, a to 24.7. v 10:00. 
Pro přijetí usnesení: 9
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

K bodu 7 - Informace o podáních spol. Navrátilova s.r.o. / Ing.

Předseda Rady požádal ředitele Fondu o přednesení zprávy k tomuto bodu. Ředitel 
Fondu informoval o podáních společnosti Navrátilova s.r.o., resp. jejího jednatele Ing. 

 Rada se dále zabývala jednotlivými podáními adresované Radě.
Rada se seznámila se stanoviskem Dozorčí rady k daným přípisům. Rada dále potvrdila 
původní rozhodnutí o poskytnutí podpory společnosti Navrátilova s.r.o.
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Usnesení 7.1.

Rada se seznámila se stanoviskem Dozorčí rady k přípisům Ing. a bere jej na 
vědomí.
Pro přijetí usnesení: 9
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Usnesení 7.2.

Rada potvrzuje původní rozhodnutí o poskytnutí podpory spol. Navrátilova s.r.o. a 
konstatuje, že neshledává důvody změny.
Pro přijetí usnesení: 9
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

K bodu 8 - Přehled nevyúčtovaných podpor

Předseda Rady požádal ředitele Fondu o přednesení zprávy k tomuto bodu. Ředitel 
Fondu předložil seznam nevyúčtovaných podpor, resp. vyúčtování s nesplněnými 
podmínkami. Rada se v diskusi shodla na tom, že na webových stránkách Fondu budou 
příjemci podpory upozorněni na termín předložení vyúčtování, uvedeném v rozhodnutí o 
poskytnutí podpory, které obdrželi.

Usnesení 8.1.

Rada rozhodla o zrušení rozhodnutí o poskytnutí podpory – seznam v příloze č. 1 zápisu. 
Pro přijetí usnesení: 9
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

K bodu 9 - Návrh výzvy k účasti na veletrhu Prowein 2019

Z jednání se omluvil předseda Rady a pověřil vedením jednání nejstaršího přítomného 
člena Rady, pana JUDr. Luboše Bártu. Rada souhlasila s realizací expozice, v následné diskusi 
stanovila podmínky přihlášení. Rada se v další diskusi zabývala obecně otázkou exportu a 
shodla se na pokračování v diskusi na dalších jednáních.

Usnesení 9.1.

Rada souhlasí s realizací expozice na veletrhu Prowein 2019.
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Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: 1
Usnesení bylo přijato

Usnesení 9.2.

Rada rozhodla o stanovení podmínek pro podání přihlášky na veletrh Prowein 2019 
následovně: min. počet přihlášených výrobců vína / sdružení výrobců vína (forma: smlouva 
spoluvystavovatele, termín: do 29.6. 2018): dvanáct; finanční spoluúčast vinařů: 30.000 Kč
vč. DPH.
Pro přijetí usnesení: 7
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: 1
Usnesení bylo přijato

Usnesení 9.3.

Rada připraví návrhy zpracování koncepce rozvoje exportu a propagace ČR. Členové Rady 
mohou dávat vlastní návrhy dle zájmu.
Pro přijetí usnesení: 8
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

K bodu 10 – Různé

- Závěry z průzkumu na vnímání uzávěrů lahví vína: Rada vzala na vědomí s tím, že 

výstup z průzkumu bude nabídnut výrobcům vína

- Upřesnění obsahové části projektu TV Nova: Rada diskutovala podrobnosti projektu 

- Změny systému podpor výstav/soutěží: Rada se seznámila se základními poznatky 

vypracovanými advokátní kanceláří Strelička & Partners. Návrh bude diskutován se 

zástupci Ministerstva zemědělství, popř. Ministerstva financí.

- Žádost o prominutí penále: Rada rozhodla o odpuštění penále.

- Pan JUDr. Luboš Bárta informoval o prezentačních aktivitách v Jižní Koreji

- Rada se dále seznámila s výsledky komunikace na facebooku 

Usnesení 10.1.

Rada bere na vědomí závěry průzkumu na vnímání uzávěrů lahví vína. Průzkum bude 
nabídnut výrobcům vína k odběru.
Pro přijetí usnesení: 8
Proti přijetí usnesení: nikdo
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Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Usnesení 10.2.

Rada pověřuje ředitele Fondu prověřit možnosti změny systému podpor na výstavy/soutěže 
na Ministerstvu zemědělství.
Pro přijetí usnesení: 8
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

Usnesení 10.3.

Rada rozhodla o prominutí penále 
Pro přijetí usnesení: 8
Proti přijetí usnesení: nikdo
Zdržel se usnesení: nikdo
Usnesení bylo přijato

K bodu 11 – Závěr

Předsedající Radě ukončil jednání.

Zapsal: Mgr. Pavel Večeřa

Zápis odsouhlasen dne …….. 2018

Ověřovatelé:

……………………………………………… …………………………………………………….

Ing. Martin Fousek Mgr.Art. Michal Tetur

………………………………………………………….

předseda Rady
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Příloha č. 1 zápisu RVF 6/2018
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